

CMP/MAR/2024/0008

إعلا<u>ن</u> Announcement

	Aimouncement		
Date	05/03/2024	التاريخ	
Company Name	مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب.	إسم الشركة	
	GFH Financial Group B.S.C.	, , ,	
Trading Code	GFH	رمز التداول	
Subject	توقيع اتفاقية بيع شهادات رأس المال الإضافية من المستوى 1	الموضوع	
	Signing Agreement for sale of Additional Tier 1 Certificates		
Information	تود مجموعة جي إف إتش المالية ("جي إف إتش") أن تعلن عن توقيعها اتفاقية مع شركة		
	ساوثرن ستارانفستمنتس ذ.م.م. ("الشركة") لبيع جزء من ملكية جي إف إتش في شهادات		
	خليجي بنك الإضافية من المستوى 1 ("AT1") بقيمة اسمية قدرها 74,962,912 دولار		
	أمريكي والتي عند تحويلها بعد الحصول على الموافقات الرقابية ستؤدي إلى امتلاك الشركة		
	282,610,178 سهمًا عاديًا، تمثل 25% من رأس المال المصدر والمدفوع لخليجي بنك		
	ش.م.ب.		
	GFH Financial Group ("GFH") would like to announce that it has signed	المعلومة	
	an agreement with Southern Star Investments W.L.L. to sell a portion		
	of GFH's ownership in the Khaleeji Bank's Additional Tier 1 ("AT1")		
	Certificates with a nominal value of USD 74,962,912 which, when		
	converted after obtaining the regulatory approvals, will result in		
	Southern Star Investments WLL owning 282,610,178 ordinary shares,		
	representing 25% of the issued and paid up capital of Khaleeji Bank		
	BSC.		
Expected Financial	من المتوقع أن تعكس هذه العملية بشكل إيجابي على البيانات المالية وتزيد عوائد المجموعة.		
Impact	This transaction is expected to reflect positively on the financials and	الأثر المالي المتوقع	
	increase the returns for the Group.		

Name	Mariam Jowhary	مريم جو هري	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسيل الاموال	المسمى الوظيفي
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
gfh 🔷		The w	